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Maastricht, 17-05-2017 
  
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 48 
  
Onderwerp: brief 11 mei van wethouder J.M Janssen (sport) 
en vragen raadsleden van de fractie van de Maastrichtse Volkspartij aan het college 16 mei over VV De 
Heeg en een soepele overgang van de teams naar RKHSV. 
  
Geacht College, 
 
Toelichting: 
Aangezien bij de vragen raadsleden aan College op 16 mei over bovengenoemd onderwerp in de tweede 
termijn geen enkele toelichting gegeven mocht worden conform werkwijze en het niet doenlijk was de 
vragen te stellen zonder die toelichting, stellen wij de volgende vragen ex artikel 48. 
  
Het geschil tussen de portefeuillehouder en VV de Heeg is naar onze mening dat de wethouders Willems 
en Janssen op 20 juni 2016 hebben toegezegd dat VV De Heeg gezond kan overgaan in complex 
Heugem. Wethouder Jansssen schrijft in de brief van 12 mei over een warme overdracht naar het nieuwe 
complex. 
 

Vragen: 
 
1. Heeft het college kennis genomen van de hoge lasten n.m € 35.000 p/j excl. KNVB contributie en 

salaris hoofdtrainer? 
2. Waarom heeft uw college geen concessies willen doen aan het betalen van de huur en Gwl als de 

vereniging zich opmaakt voor een soepele overgang? 
3. Uw toezegging, bereid te zijn de afbetaling van de lening die VV De Heeg bij de gemeente heeft 

lopen, stop te laten zetten, zien zij als een sigaar uit eigen doos, bent u het hiermee eens, zo nee 
waarom niet? 

4. Wat zijn de consequenties als leden van De Heeg niet gaan voetballen bij Heugem? 
5. Heeft dit alles gevolgen voor de totale investering van 3,5 miljoen? 
6. Welke inspanning heeft de gemeente geleverd om het ophouden per 1 juli van VV De Heeg te 

voorkomen en in het bijzonder van de jeugdspelers? 
7. Was het geen taak geweest van Maastricht -Sport om te voorkomen dat meer dan 200 jongeren uit 

De Heeg, die nu voetballen bij VV de Heeg, na 1 juli in de kou staan en moeten gaan zoeken naar 
een andere club nu een nette overgang naar sportcomplex te Heugem zo als belooft blijkbaar niet 
doorgaat? 

8. Waarom bent u niet bereid te voldoen aan de belofte de soepele toegezegde overgang ook 
daadwerkelijk mogelijk te maken en de meewerkende VV De Heeg niet met schulden achter te 
laten en uw mededeling dat €7000 op te hoesten moet kunnen? 

9. Heeft u nog eens gekeken naar de brief van teammanager sport namens uw college van 26 
november 2010, uw referentienummer: 2010-57557 waar heel andere afspraken in staan tot het 
jaar 2020 als dat de portefeuillehouder op het vragenuurtje mededeelde, waarom deze 
koerswijziging? 
  



 
 
 
 
 
 
 

10. Bent u het  met de MV fractie eens dat samenvoegen van 3 vitale verenigingen in een 
sportcomplex bijna altijd gepaard gaat met financiële consequenties? 

11. Is uw college alsnog bereid de soepele en gezonde overgang zoals beloofd door twee wethouders 
te regelen en de financiële consequenties aan de gemeenteraad voor te leggen? 

 
 
 
Namens de fractie van de Maastrichtse Volkspartij, 
 
 
Jan Hoen Fractievoorzitter            Paul Frijns Burgerraadslid 
  

  
  
  
 


